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Председник ЛДП-а Чедомир Јовановић, у интервјуу који "Вечерње новости" објављују
под насловом "Чвршће са Тадићем", објашњава своје ближе односе са председником
Србије и ДС-а Борисом Тадићем: "Кроз нормализацију односа релаксирамо и људе и
процесе, смањујући простор нашим противницима. Тамо где се путеви председника
Србије и ЛДП преклапају нормално је да сарађујемо. Нарочито, како Европа буде
долазила у фокус".

  

Јовановић је нагласио да је свако на свој начин одговоран за стање у друштву, Борис
Тадић као председник а ЛДП као алтернатива. Он сматра да је "осећај за јавни интерес"
и даље оно што њега и његову странку чини опозицијом: "Кориснији смо друштву у
опозицији, власти би били терет. Влада не би издржала брзину и дубину реформи коју
ЛДП носи, јер нема снаге за велике промене у економској, социјалној или спољној
политици. До сада смо подржали само три-четири њихова закона, а земљу би угрозила
још једна опозиција у самој влади."

  

Лидер ЛДП-а је нагласио да је његова странка опозиција неодговорности "која стоји из
саможивости (потпредседника Владе Јована) Кркобабића", али и да су опозиција
свакоме који кажу да ће Србија остати војно неутрална.

  

Говорећи о могућности да ЛДП уђе у кабинет премијера Мирка Цветковића, Чедомир
Јовановић сагласио се са оценом Бориса Тадића да је влада ДС-а и ЛДП-а много
далеко, али и да друштво морају да доведу до тачке у којој ће та влада постати
природна: "Центар мора бити договор ЛДП и ДС. То би усмерило и све евентуалне
учеснике. И странке и министре. Тај принцип ће заменити садашњи да фотељу гарантује
уцењивачки потенцијал."

  

Јовановић  је оценио и рад појединих министара, истакавши да би, да су резултати рада
мерило, "ова влада би била сведена на најмањи кабинет на свету, а огромна већина
министара би морала да оде због неуспеха или статирања". Као министре који би морали
да оду председник ЛДП-а је пре свега навео министре спољних послова (Вука Јеремића)
и инфраструктуре (Милутина Мркоњића), а затим и министре пољопривреде, урбанизма,
енергетике, здравства...

  

Одговарајући на питање о иницијативи да улице у Београду добију имена по руским
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генералима, Јовановић је рекао да је важнији квалитет живота и безбедности на
улицама него како се улице зову: "Важно је да сећање на ослобођење буде означено.
Али, то не значи да се понашамо као губернија која се ресетује пред сваку посету
страних председника. Тако вређамо и Русију и себе."

  

На крају је Чедомир Јовановић истакао да не верује у трансформацију Томислава
Николића и да са њим не би правио ни савез ни нову владу.

  

(НСПМ)
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